
Recommendations for embroidery set “3D Butterflies” 

 

The set consists of three butterflies in different versions: 

Butterfly without voluminous wings - file IB438 

Butterfly with voluminous upper wings - files IB438-2A and IB438-2B 

Butterfly with voluminous upper and lower wings - files IB438-1A and IB438-1B 

 

The order of embroidery designs with 3D wings: first, 3D elements are embroidered, then the 

main design is embroidered, during the embroidery of which 3D wings are sewn. 

 

Рекомендации по вышивке набора “Бабочки 3Д” 

 

Набор состоит из трёх бабочек в разных вариантах: 

Бабочка без объёмных крыльев – файл IB438 

Бабочка с объёмными верхними крыльями файлы IB438-2А и IB438-2В 

Бабочка с объёмными верхними и нижними крыльями файлы IB438-1А и IB438-1В 

 

Порядок вышивки дизайнов с 3Д крыльями: сначала вышиваются 3Д элементы, затем 

вышивается основной дизайн, во время вышивки которого пришиваются 3Д крылья. 

 

 

 

 

Embroidery 3D elements: 

 

1. Hoop a dense water-soluble stabilizer (if your stabilizer is not dense enough, use two 

layers) 

2.The bobbin thread must be the same color as the top thread. 

3. Embroider 3D elements 

4. Wash the stabilizer in warm water and dry the elements 

 

 

 

Вышивка 3Д элементов: 

 

1. Запяльте в пяльцы плотный водорастворимый стабилизатор (если ваш 
стабилизатор недостаточно плотный, используйте два слоя) 

2. Нижняя нить должна быть такого же цвета как и верхняя 
3. Вышейте 3Д элементы 
4. Вымойте стабилизатор в теплой воде и высушите элементы 

 

 



 
 

 
 



 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



 

 
 

 
 

 

 

 

 

 



Butterflys embroidery with 3D elements: 

 

1. Butterfly with voluminous upper wings files IB438-2A 

- embroider the first six colors of the design, 

- embroider the seventh color, which will show the location of the body of the butterfly and 

wings 

- carefully attach the wings to the indicated place and embroider the next color that will sew 

the 3D wings 

- embroider the body of a butterfly (9 and 10 colors) 

 

Stitches for sewing on 3D elements in the design are made in different colors just to make the 

embroidery machine stop. But you don't need to change the thread, the sew-on stitches can be 

embroidered with the same thread color as the body of the butterfly. 

 

2. Butterfly with voluminous upper and lower wings files IB438-1A 

 

- embroider the first color, which will show the location of the body of the butterfly and 

wings 

- gently attach the wings to the indicated place and holding it slightly, embroider the next 

color that will sew the 3D wings 

- embroider the body of a butterfly (3 and 4 colors) 

 

Stitches for sewing on 3D elements in the design are made in different colors just to make the 

embroidery machine stop. But you don't need to change the thread, the sew-on stitches can be 

embroidered with the same thread color as the body of the butterfly. 

 

 

 

 

 

Вышивка бабочек с 3Д элементами: 

 

1. Бабочка с объёмными верхними крыльями файлы IB438-2А 

- вышить первые шесть цветов дизайна, 

-вышить седьмой цвет, который покажет место расположения тела бабочки и крыльев 

- аккуратно приложить крылья к указанному месту и вышить следующий цвет, 

который пришьёт 3Д крылья 

- вышить тело бабочки (9 и 10 цвета) 

 

Строчки для пришивания 3Д элементов в дизайне сделаны разными цветами только 

для того, чтобы вышивальная машина делала остановку. Но вам не нужно менять нить, 

строчки для пришивания могут быть вышиты одним цветом нити с телом бабочки. 

 

 

2. Бабочка с объёмными верхними и нижними крыльями файлы IB438-1А 

 



-вышить первый цвет, который покажет место расположения тела бабочки и крыльев 

- аккуратно приложить крылья к указанному месту и слегка придерживая, вышить 

следующий цвет, который пришьёт 3Д крылья 

- вышить тело бабочки (3 и 4 цвета) 

 

Строчки для пришивания 3Д элементов в дизайне сделаны разными цветами только 

для того, чтобы вышивальная машина делала остановку. Но вам не нужно менять нить, 

строчки для пришивания могут быть вышиты одним цветом нити с телом бабочки. 

 

 
 

 



 
 

 
 



 
 

 
 



 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

Enjoy embroidery! 
 

Наслаждайтесь вышивкой! 

 


